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Kolej Linowa Czantoria ma nową prezes.
Ścieżka w koronie drzew to jej pomysł
Data publikacji: 9.07.2024 14:00

Nową prezes Kolei Linowej Czantoria została Monika Linert. Znany jest też skład Rady
Nadzorczej miejskiej spółki.

KL Czantoria z nową prezes i Radą Nadzorczą. Fot. facebook.com/NaBurmistrzaPawelSztefek

Jak wyjaśnia burmistrz Ustronia Paweł Sztefek, Linert ma wieloletnie doświadczenie w branży turystycznej,
zdobyte w kraju i za granicą. Jest pomysłodawczynią utworzenia na Czantorii ścieżki w koronach drzew. - To jej wizja,
którą mogliśmy zrealizować jako pierwsi w Polsce. Pierwsi już nie będziemy, ale nadal z wielu powodów należy
zrealizować ten projekt - podkreśla włodarz gminy w mediach społecznościowych.

Burmistrz Sztefek krytycznie ocenia poziom oferty turystycznej dostępnej na Czantorii. - W kilku kluczowych
kwestiach pozostaliśmy w tyle w latach 90-tych, albo i dalej. Nie rozszerzono oferty o nowe atrakcje od lat, co
wymaga - nie tylko w mojej ocenie - natychmiastowej poprawy. Bardzo się cieszę, że Pani Monika zdecydowała się
współpracować z nami. Wierzę, że jej doświadczenie, wizja i zaangażowanie przyczynią się do dynamicznego
rozwoju Kolei Linowej Czantoria - przyznał.

Powołano też skład Rady Nadzorczej spółki Kolej Linowa Czantoria. Zasiądzie w niej Katarzyna Szostak-Zjawiony
(prawnik, sekretarz), Lilla Gruntkowska-Baryłko (samorządowiec) oraz Jerzy Cholewa (ekonomista, przewodniczący
Rady).



 

� � Zmiany w Czantoria Kolej Linowa.� �
Monika Linert, nowa prezes Kolei Linowej Czantorii, to osoba o
wszechstronnym doświadczeniu, menadżerskich kompetencjach i przede
wszystkim ogromnej pasji do swojej pracy.

 Pracowała w resortach narciarskich w Polsce i w Europie. Niecałe 10 lat
temu, podczas 2-letniego kontraktu zaproponowała strategię i rozpoczęła
na Czantorii szereg wydarzeń, które pretendowały do miana kultowych,
wprowadziła topowe eventy sportowe na Czantorię. ... See more
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Paweł Sztefek Burmistrz Miasta Ustroń
about 2 months ago
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